
Pedagogiskt arbetssätt
Linköpings kommuns dagliga verksamheter
arbetar med pedagogiskt arbetssätt.
Pedagogiskt arbetssätt gör att du kan vara
aktiv och självständig i din vardag.
Pedagogiskt arbetssätt fungerar bra för dig
som har daglig verksamhet enligt LSS.

Personalen tar reda på vad du kan och vad du är intresserad av.
Personalen tar reda på vad som är svårt för dig.
Sen anpassar personalen arbetsmiljö och arbetsuppgifter för dig.
Det ger dig trygghet och stöd att klara nya situationer.
Det minskar din stress.

Delaktighet och utveckling
● Du är med och väljer arbetsuppgifter.
● Du får tala om vad du tycker

om din arbetsmiljö och dina arbetsuppgifter.

Struktur på arbetet
● Personalen ger dig svar på frågorna:

vad, hur, var, när, med vem, hur länge, vad händer sedan.
Det hjälper dig att få struktur på din arbetsdag.

● Olika hjälpmedel används. Hjälpmedel kan vara
information med bild och text på hur du ska göra en arbetsuppgift.
Det kan vara olika scheman.

● Personalen anpassar miljön på din arbetsplats.

Självständighet
● Med rätt stöd och hjälp kan du göra fler arbetsuppgifter.
● När du kan påverka din dag blir det meningsfullt.
● Du kan få stöd av hjälpmedel för att tala om vad du vill,

ställa frågor och prata med andra.

Bildstöd, tecken som stöd, ritprat och Ipad är exempel på hjälpmedel.
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